
Zápis z jednání Správní rady spolku Sdružení přátel Gymnázia Židlochovice, z.s. konané 18. 9. 2019,  

salonek hotelu Pavir, Židlochovice 

Přítomni: 

Ing. Stanislava Gergelová 

Mgr. Martina Remešová 

Mgr. Dana Pauková 

Mgr. Lenka Otýpková, dostavila se v 18,30 

Bc. Miroslav Šiler 

Bc. Kateřina Klášterecká 

Mgr. Petr Toman 

V 17. hodin přítomno 6 členů. 

Členové kontrolní komise: 

Ing. Stanislav Večeřa 

Magda Kovarčíková 

Ing. Pavlína Sedláková 

Host: 

Petra Žáková 

 

Program: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Zhodnocení oslav 25. výročí Gymnázia Židlochovice 
3. Nábor rodičů primánů do orgánů SPGŽ, současný stav, výhled 
4. Přehled hospodaření za období leden – červen 2019 
5. Požadavky gymnázia na čerpání z rozpočtu SPGŽ na období září – prosinec 2019, schválení 

dokumentu 
6. Příprava SD, diskuze o možných úpravách rozpočtu SPGŽ 
7. Různé, diskuze 

 

 

Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Zapisovatelem jednání byla navržena paní Kateřina Klášterecká, ověřovatelem zápisu byla navržena 
paní Martina Remešová.  



Návrh usnesení: Zapisovatelkou jednání byla zvolena paní Kateřina Klášterecká, ověřovatelkou 
zápisu byla zvolena paní Martina Remešová. 

Hlasování: 6 pro 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Zhodnocení oslav 25. výročí Gymnázia Židlochovice 

Oslava proběhla úspěšně. Členové Spolku hodnotí akci jako příjemnou, důstojnou a dobře 
zorganizovanou. Pozitivně je také hodnoceno, že za poskytnuté peníze zůstává na gymnáziu něco 
trvalého, viditelného, a to pamětní deska k uctění bývalého ředitele RNDr. Jiřího Kubeše.  

 

Nábor rodičů primánů do orgánů SPGŽ, současný stav, výhled 

Ke členství mezi delegáty za Primu se přihlásily paní Žáková ze Židlochovic,  paní Svobodová 
z Rajhradu a paní Dratvová z Hrušovan. 

První třídní schůzky budou 19. 11. 2019, kdy také  proběhne shromáždění delegátů.  

 

Přehled hospodaření za období leden – červen 2019 

Předsedkyně SR předložila přehled čerpání prostředků za uvedené období. Některé nahlášené akce 
se neuskutečnily, jiné se přesouvají na následující školní rok. Doposud používané rozdělení finančních 
prostředků SPGŽ poskytovaných škole do jednotlivých kategorií rozpočtu se jeví jako vcelku účelné, 
částečně problematické je pouze dodržet výši částky, která je stanovena na rok dopředu v případě 
mimořádných akcí a událostí – v tomto roce např. Oslava  25. výročí. 

 

Požadavky gymnázia na čerpání z rozpočtu SPGŽ na období září – prosinec 2019, schválení 
dokumentu 

V 18.30 přichází paní Lenka Otýpková 

SR projednala požadavky učitelů gymnázia na čerpání odměn za soutěže. Požadavek byl  celkem  
10000 Kč.  

Návrh usnesení: SR schvaluje poskytnutí částky 5000 Kč na odměny za školní kola soutěží, která 
bude předána formou daru. 

Hlasování: 7 pro 

Usnesení bylo schváleno. 

Dále SR projednala a upravila kompletní seznam požadavků na čerpání září – prosinec 2019. 

Návrh usnesení: SR schvaluje upravený seznam požadavků na čerpání finančních prostředků SPGŽ 
na období září – prosinec 2019. 

Hlasování: 7 pro 



Usnesení bylo schváleno.  

 

Příprava SD, diskuze o možných úpravách rozpočtu SPGŽ 

Shromáždění delegátů proběhne 19. 11. 2019 v 17.00 hod. Bude zde přednesena zpráva o 
hospodaření za celý rok 2018.  

Po dubnovém setkání  SR  s učiteli a vedením gymnázia, kdy vzešel ze strany učitelů požadavek 
rozdělit si zisk z plesu rovným dílem, vzniká diskuze o možnosti daru od SPGŽ škole.  Učitelé by tak 
měli možnost o dané částce rozhodovat a vyřešil by se problém s financováním mimořádných akcí. Je 
třeba promyslet, jak bude vypadat darovací smlouva, zda bude chtít SPGŽ doložit čerpání apod. SPGŽ 
by tak zůstaly k financování jen pravidelné akce. 

 

Různé, diskuze 

Proběhla diskuze o organizaci plesu v roce 2020. Řeší se problém s termínem a prostorami 
v sokolovně, které budou v danou dobu sloužit jako jídelna ZŠ Židlochovice. Do příprav je možné se 
zapojit již nyní přípravou darů do tomboly. Žádoucí jsou spíše drobné dary ve větším množství. Ples se 
bude dále řešit na dalším jednání SR. 

 
 
 
 
 
V Židlochovicích, 18. Září 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bc. Kateřina Klášterecká     Mgr. Martina Remešová 
 
      zapisovatelka               ověřovatelka 


